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Elsebeth Poulsen, forkvinde, byder generalforsamlingen velkommen. 

Glædeligt med så mange fremmødte. Ca. 50.  

Det oplyses, at første del af aftenen er forbeholdt GF og resten til hyggeligt 

samvær inkl. traktement ved borgerforeningen – smørrebrød og 

fastelavnsbolle. 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent.  

Forslag Kalle – Karl Bech Pedersen. Kalle vælges af forsamlingen. 

 

2. Stemmeberettigede medlemmer.  

Alle fremmødte har stemmeret. 

 

3. Forkvindens beretning. (Se bilag 1 og læs den fulde beretning) 

Elsebeth Poulsen indleder beretningen med forklaring på forsinkelsen på 

generalforsamlingen.  

Beretningen godkendes af generalforsamlingen. 

 

4. Regnskab. 

Kassereren, Britta Sørensen, gennemgår kort regnskabet. Regnskabet vises på 

skærmen. Ca. 35.000 kr. i overskud. (Se BILAG 3A) 

Regnskab godkendes af generalforsamlingen.  

 

5. Fastsættelse af kontingent. 

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent. Vedtaget. 

 

6. Emner for borgerforeningen. Elsbeth Poulsen orienterer om nogle af de 

konkrete emner, som har været behandlet i bestyrelsen. 

 

a. Vandværket foreslået borgerforeningen at placere flagstang på 

vandværkets grund. Bestyrelsen valgt at inddrage generalforsamlingen for 

at få forskellige synspunkter. GF peger på argumenter både for og imod. 
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Overordnet er holdningen, at byens flagalle’ er tilstrækkelig. Flagstangen 

ved mødestedet kan benyttes. Bestyrelsen takker vandværket for 

venligheden, og vælger at borgerforeningen ikke skal investere i flagstang 

på vandværkets jord. 

 

b. Hvem flager vi for i byen? Borgerforeningen sætter flag op til konfirmation. 

Alle borgere må gerne benytte flagene. Bestyrelsen og generalforsamling 

opfordrer til at skrive anledningen for flagalle’ på Facebooksiden.  

 

c. Der er indkøbt 5 ekstra flagstænger sidste år. Der blev lavet 3 flaghuller ud 

af Valstedgårdvej og på hjørnet ved Fjordhøj. Hvis man på andre veje gerne 

vil have flaghuller etableret, skal man selv gøre det. Udgiften kan dækkes 

fra Samråd/Borgerforening. 

 

d. Flagstangslyskæde: Der påtænkes at indkøbe en julelyskæde til flagstangen 

her ved Mødestedet. Juletræsbelysning i hver sin ende af byen vil 

bestyrelsen gerne erstatte med en ledlyskæde til flagstangen ved 

Mødestedet. Bestyrelsen er inspireret af den, der er placeret foran 

Erhvervsparken i Nibe ude ved tankstationen. Bestyrelsen er i kontakt med 

både Erhvervsparken og elektriker desangående. Placering af de 2 

juletræer er tungt og besværligt, behovet for nye og langt større kæder, 

hensynet til bæredygtighed og endelig en oplagt placering af 

”juletræsbelysning” tæt på Mødestedet – er de overordnede argumenter 

for beslutningen om alternativ julebelysning i byen i fremtiden. Bestyrelsen 

foreslår, at markering af 1. søndag i advent fremadrettet bliver med start 

ved flagstangen med ledlys og efterflg. hyggen indenfor.  

 

e. Lydanlæg/AV-udstyr: Hans Jørgen Kallehauge orienterer om det 

nyindkøbte anlæg og teleslynge. Begge dele finansieret ved puljer og 

fonde. 

o Tilgængelighedspuljen Aalborg Kommune:  Kr. 25.570 
o  Nordea - Lokalfonden Kr. 43.350 
o  Forsamlingshuspuljen Kr. 50.000 
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f. Udearealer ved legepladsen: Hans Jørgen orienterer om det nye udeareal, 
Oasen, ved Mødestedet (Se bilag 2 a og b. Tegning)  

 
o Landdistriktspuljen Aalborg Kommune: Kr. 316.750 
o Jutlander Bank Fonden Kr.  25.000 
o Danske Bank - Fonden Lokale sparekasser Kr. 25.000 

 
Viste layout (bilag 2 a og b) tegnet af Jakob Thiel er udbudt til de bydende. 

Arbejdsgruppen skal mødes med de to bydende og forhandle om den endelige 

løsning - skrive kontrakt med den, som har det mest attraktive tilbud teknisk og 

økonomisk. 

Det forventes, at byggetilladelse kommer sidst i mart - begyndelsen af april 
måned. 

 

Det fremhæves for generalforsamlingen, at Hans Jørgen har udført et særdeles 

stort arbejde for at skaffe økonomien til AV-udstyr og Oasen. Der rettes en stor tak 

til Hans Jørgen for denne indsats. 

 

7. Vejlaug: 

Hans Jørgen orienterer pva. Udvalget. Der er pt. ingen repræsentanter fra 

udvalget. Bestyrelsen opfordrer generalforsamlingen til at finde 

repræsentanter til Vejlauget. Flg. meldte sig til opgaven:  

Søren Justesen 

Søren Burskov 

Evan Bach Agerboe 

 

Det vedtages at bibeholde kontingentsats.  Det oplyses, at bestyrelsen for 

borgerforeningen er villig til at fortsætte arbejdet med at modtage vejlaugs-

kontingent og betale udgifter. (Se bilag 3B – regnskab)                                                                    

Generalforsamlingen opfordres til i fremtiden at henvende sig direkte til 

Vejlauget med forslag og evt. spørgsmål. 
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8. Behandling af indkomne forslag. 

Lis Fornais efterspørger fokus på tiltag, som kan medvirke til, at farten 

gennem byen bliver sænket – fartgrænsen bliver overholdt. Det aftales, at 

bestyrelsen undersøger muligheder. 

 

9. Valg til bestyrelsen. 

På valg er flg.:  

Esta, Elsebeth, Elin (suppleant for Lene Ann) – alle villig til genvalg.  

Britta ønsker ikke genvalg. 

Martin Schumann vælges til bestyrelsen. 

 

10.  Valg af 2 revisorer og suppleant. 

Genvalg til: 

Kim Jensen 

Jacob Dahl 

Suppleant: mads Ditlev 

 

 

11.  Evt. 

Elsbeth Poulsen orienterer kort om en kommende interesse og fokus på 

naturen i Valsted. En arbejdsgruppe har efterspurgt råd og vejledning hos 

Aalborg Kommune.  Borgerne vil i foråret blive inviteret til en ”dialogaften” 

om samme.  Denne orientering blot for ” at så et lille frø”.  Opfordring til at 

tage fremlagte pjecer om BEVAR NATUREN fra Aalborg Kommune. 

 

Gorm Thorhauge opfordrede til at få ”liv i kunsten” i mødestedet igen. Gorm 

vil gerne selv fortsætte med arbejdet, men efterlyser kolleger. Gorm forventer 

at finde interesserede kolleger til opgaven. 

 

Britta og Lene Ann overrækkes hver en buket blomster – en erkendtlighed for 

deres trofaste arbejde i bestyrelsen. 

 

Poul Erik, Søren, Jens Erik overrækkes ligeledes en erkendtlighed for deres 

store indsats ift. pasning af udearealer og småreparationer. 
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Bestyrelsen opfordrer forsamlingen – borgerne til at finde en gruppe, som kan 

overtage opgaven. En gruppe, som i samarbejde med landsby-pedellen kan 

være tovholder for at få løst de forefaldende opgaver.  

Bestyrelsen følger op på etablering af en sådan arbejdsgruppe. 

 

 
 

Dirigenten takker for god ro og orden – og generalforsamlingen lukkes og 

overgår til hyggeligt samvær. 

 

 
 

Referent: Elin M. Holst   Forkvinde: Elsebeth Poulsen 


